
     
Zápis 

 z veřejné  schůze občanů Třemošnice konané 11. května 2022  
 
 
Přítomni: za obec Ostředek:   Ing. Marek Škvor – starosta 
                                               Blanka Svobodová – místostarostka 
                                               Lucie Chvojková – zastupitelka 
 
                za osadní výbor: Marie Smítková, Ing. František Škvor, Milan Mecka a 
                                           Ing. Petr Šebesta 
               + 17 občanů Třemošnice 
 

1. Schůzi zahájila a přivítala přítomné předsedkyně osadního výboru Marie Smítková. 
 

2. Pan starosta seznámil přítomné s důležitými projekty v obci, které se řešily za 
poslední dva roky, s tím že se zaměřil na ty, které se týkaly se Třemošnice. 
 

•   Rozšíření veřejného osvětlení v Třemošnici 

▪ druhá část osvětení za mostkem směrem k Divišovu by měla 
                           by měla být dokončena do 30. 6. 2022 , čeká se na stojany a lampy. 
 

•    Dotace na spolkový dům v Třemošnici                   
▪ platnost stavebního povolení prodloužena do 31. března 2024; byla 

opětovně podána žádost o dotaci u MMR 
 

•    Náhradní výsadba nařízena ŘSD     
▪ termín do konce dubna 2022 byl splněn 

 

•    Parcipativní rozpočet 

▪ z občany navržených projektů se umístnil na 1. místě indikativní radar v 
Třemošnici. Nejprve je nutné zajistit povolení od dopravního inspektorátu 
PČR. Byla podána žádost. 

 
           Další projekty řešené v obci: 

▪ Skupinový vodovod CHOPOS (Ostředek a Mžížovice) zkolaudován 
▪ Stavba chodníku v Ostředku se blíží k závěru 
▪ V jednání s Úřadem práce je pracovník na sekání veřejného 

prostranství obci 
▪ Projekt DČOV – zhotovena PD, vyřizuje se stavební povolení 

 
3. Paní místostarostka seznámila přítomné se stavem financí obce. Největšími příjmy 

a výdaji za poslední období. 
 

4. Diskuse - 
M.M. - žádost o zakrytí kanálu a stížnost na vypouštění septiku do kanalizace. 

Zatím nechce nikoho označit, s tím že snad si to dotyčný uvědomí a nebude 
se to opakovat. 

 
            V.J. - dotaz na opravu silnice přes Třemošnici a zakrytí kanálu před Škopkovými. 

Zakrytí kanálu by bylo dle vyjádření KSUS součástí oprav. Aktuálně kraj 
nemá na realizaci peníze, tak je termín otázkou.  



            P.B. - jak je to s výkrmem brojlerů v Třemošnici?   
                     Od schválení stanoviska Zastupitelstva se nic neděje. Obec nebyla v této 

věci nikým oslovena.    
 
          L.Ř. - dotaz na harmonogram územního plánu 
                      Probíhá zpracování námitek a příprava podkladu pro krajský úřad. 
 
           R.D. - žádost o kontejner na plechovky. 

Střemcha dočasně na zkoušku umístí k bývalému obchodu držák na pytel. 
Bude se sledovat 2-3 týdny, jak se plní. Svoz do kontejneru do Ostředku 
zajistí obec. Pokud se budou pytle plnit, obec objedná kontejner. 

 
M.M. - žádost o opravu plůtku okolo křížku na louce pod Jíšovými 

 
 
 

4. Schůzi ukončila předsedkyně osadního výboru s tím, že příští schůze se bude 
konat koncem srpna 2022. Poděkovala všem přítomným za účast. 

 
 
 
 
 
 
Zapsala: Marie Smítková 
 
 
 


